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Pan
Bartłomiej
Dyba-Bojarski
Radny Rady Miejskiej 
w  Łodzi

Szanowny Panie Radny

W odpowiedzi na pisemną interpelację z dnia 12 października 2021 r. 

uprzejmie informuję, że postępowanie dotyczące ustalenia warunków zabudowy 

dla  inwestycji polegającej na budowie zespołu budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych przy ul. Harcerskiej 8/10 jest w toku i nie wydano decyzji w tej 

sprawie.

Według danych z Oddziału Dowodów Osobistych i Ewidencji Ludności 

w  Wydziale Spraw Obywatelskich i Komunikacji UMŁ sytuacja demograficzna dzieci 

zameldowanych na pobyt stały i czasowy w rejonach SP 81, SP 153 i SP 120, które 

w  ciągu najbliższych trzech lat osiągną wiek szkolny wygląda następująco:

st
ał

e

cz
as

ow
e

ra
ze

m

st
ał

e

cz
as

ow
e

ra
ze

m

st
ał

e

cz
as

ow
e

ra
ze

m

SP 81 73 0 73 65 1 66 67 1 68 207
SP 153 87 3 90 94 2 96 82 3 85 271
SP 120 39 2 41 44 0 44 30 1 31 116

Liczba dzieci zameldowanych na pobyt stały i czasowy w rejonach SP 81, SP 153 
i SP 120 (wg danych z Oddziału Dowodów Osobistych i Ewidencji Ludności  na 

dzień 25.01.2021r.)

Razem 

Liczba dzieci z podziałem na roczniki

Szkoła
2015 2016 2017



Liczba dzieci zameldowanych nie jest równoznaczna z liczbą dzieci 

zapisywanych do szkół. Do szkoły podstawowej ogólnodostępnej z urzędu 

przyjmowane są dzieci zamieszkałe w obwodzie szkoły, a w przypadku kiedy szkoła 

dysponuje jeszcze miejscami wolnymi także dzieci spoza obwodu.

W bieżącym roku szkolnym 2021/2022 w wyniku rekrutacji podstawowej 

do  Szkoły Podstawowej nr 81 przyjętych zostało łącznie 35 dzieci zamieszkałych 

w  rejonie i 15 kandydatów spoza obwodu na wolne miejsca – w związku 

z  uruchomieniem w szkole dwóch oddziałów klas pierwszych. W Szkole 

Podstawowej nr 153 w wyniku rekrutacji podstawowej przyjętych zostało łącznie 

49  dzieci zamieszkałych w rejonie, w związku z czym utworzono dwa oddziały klas 

pierwszych. Do Szkoły Podstawowej nr 120 zgłosiło się 65 dzieci potwierdzających 

zamieszkanie w rejonie szkoły, w związku z czym utworzono trzy oddziały klas 

pierwszych. Dodatkowo na wolne miejsca przyjęto 10 dzieci spoza obwodu.

Brak jest podstaw prawnych do pozyskania przez Miasto Łódź 

przedmiotowej nieruchomości.

Z poważaniem

Pierwszy Wiceprezydent Miasta Łodzi

Adam PUSTELNIK

Do wiadomości:

Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Organizacji Urzędu 
i  Obsługi Mieszkańców UMŁ
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